
Agenderingsverzoeken ingekomen stukken

De fracties kunnen agendering vragen van ingekomen stukken. Deze verzoeken worden doorgeleid 
naar de agendacommissie voor agendering in de commissie. Hieronder volgt een overzicht van de 
ingediende agenderingsverzoeken met een korte motivering.

Lijst ingekomen stukken d.d. 8 juli 2020

SGP
A.6 Brief hr Van Ee inzake initiatief Voortse Ring-heg
De SGP heeft met belangstelling en instemming kennis genomen van de brief van de heer Van Ee. 
Graag wil de SGP met het college van gedachten wisselen over het vergroenen van de Voortse Ring. 
Ze is benieuwd hoe het college aankijkt tegen de suggesties van de briefschrijver en welke 
mogelijkheden er zijn.

ChristenUnie
A-6. Brief hr Van Ee inzake initiatief Voortse Ring-heg
De CU wil met het college en de heer Van Ee in gesprek over dit voorstel en over welke rol de 
gemeente hier in heeft/kan nemen richting de provincie.

 
B-3.2. Besluit inzake evenementenbeleid
De CU wil met het college in gesprek over de vraag hoe evenementen aangemeld worden en over 
veiligheid bij evenementen.

PRO’98

CDA 
B-3.5 Memo huisvesting sportverenigingen 
Het CDA wil over deze memo graag met de wethouder in gesprek.

B-3.14 Besluit inzake brief problematiek Oldenbarneveldplein
Het CDA wil graag met de voorzitter van het wijkplatform en het college in gesprek over deze brief en 
de mogelijkheden die er zijn bespreken.

Lokaal Belang
B-3.10 Besluit Advies Commissie MER
LB wil graag ingekomen stuk ‘Advies van de Commissie MER’ als zelfstandig agendapunt in de 
commissie bespreken. LB vindt het belangrijk dit ingrijpende en verstrekkende proces met betrekking 
tot de wens van het college om windturbines in onze gemeente te plaatsen, nauwkeurig te volgen. Het 
MER onderzoek is nu beoordeeld middels een ‘advies MER’ en het college heeft daarna bepaalde 
keuzes gemaakt. LB wil in gesprek over het advies, deze keuzes en de uitvoering daarvan.

B-2.11. Besluit verkeersonderzoek Garderen
Al langer maakt LB zich zorgen over de continue stroom aan doorgaand vrachtverkeer door Garderen. 
Daarom heeft LB tellingen gedaan, verzoekschriften ingediend bij de provincie en het college. Dit 
collegebesluit is een mooie eerste stap maar gaat in de ogen van LB niet ver genoeg. 
Een vrachtwagenverbod voor doorgaand verkeer van een klein deel van de Hogesteeg zal echt 
serieuze invloed hebben op de vermindering van de overlast. LB wil graag in gesprek over het 
collegebesluit en de mogelijke ontwikkelingen voor de toekomst.

B-3.1 Besluit exploitatie sportvoorzieningen 
Gezien de eerdere besprekingen en berichten over Optisport, onder andere tijdens de coronamonitor 
1, wil LB graag de vinger aan de pols houden met betrekking tot de ontwikkelingen Optisport. LB wil 
deze organisatie, die een grote rol speelt bij de belangrijke en waardevolle sport- en vrijetijdsvoor-
zieningen in onze gemeente, graag volgen. 



B-3.2 Evenementenbeleid gemeente Barneveld
LB wil graag in gesprek over de inhoud van dit beleid. Evenementen dragen bij aan een bruisende en 
aantrekkelijke dynamiek van de gemeente Barneveld. Op welke wijze blijven wij binnen de kaders van 
de wet maar geven wij wel zo veel mogelijk ruimte aan initiatieven?
Is het beleid eenduidig, concreet en eenvoudig ook met het oog op vermindering van regeldruk?

B-3.3 Plan van aanpak Puntensysteem Natuurinclusief Bouwen
LB hecht veel waarde aan de bescherming van bestaand groen bij bouwontwikkelingen. 
Het op voorhand zorgvuldig en creatief nadenken over de invulling van de woningbouwwensen in 
relatie tot de bestaande natuur en mogelijk nieuwe natuur, is voor LB heel belangrijk. Daarom willen 
wij graag de vinger aan de pols houden bij beleidsontwikkelingen zoals natuurinclusief bouwen en 
daarover van gedachten wisselen. 

B-3.5. Memo huisvesting sportverenigingen
LB wil de stand van zaken en een aantal vragen rond de accommodatieverzoeken van de diverse 
sportverenigingen bespreken. LB heeft daarbij enige zorg over het nog steeds ontbreken van een 
structurele oplossing voor BDSV. Hoe gaan we nu verder, wie neemt de regie? En zijn alle wensen en 
behoeften aan sporthuisvesting meegenomen? Het valt op dat Quadclub ‘De Veluwse Zandhappers’ 
niet wordt genoemd, terwijl deze vereniging op korte termijn haar huisvesting dreigt te verliezen. Wat 
kan de gemeente hierin betekenen? 

B-3.14 Besluit inzake brief problematiek Oldenbarneveldplein 
LB is ervan overtuigd dat een aantrekkelijke leefomgeving met veel bomen en ander groen, bijdraagt 
aan het welzijn van mensen. Daarnaast is het belangrijk de inrichting van een wijk doordacht en slim 
aan te pakken zodat veiligheid en wooncomfort hand in hand kunnen gaan. Daarom wil Lokaal Belang 
verder in gesprek met WPF Oldenbarneveld en het college teneinde concrete afspraken te maken 
over een tijdspad en de ondersteuning t.b.v. het ontwikkelen van het gewenste wijkplan. De wensen 
van de wijk leven al lang en de daadwerkelijke aanpak mag dus niet te lang duren.
 
B-4.9 Memo Beleidsplan Digitaal Werken
LB leest over ambities over hoe er in de toekomst niet-plaatsgebonden gewerkt kan worden en aan 
welke informatievoorziening behoefte is. De ambitie om d.m.v. decentraal werken fysiek dichter bij de 
burger te komen, mist LB enigszins. Welke mogelijkheden zouden er zijn? Zou er bijvoorbeeld de 
mogelijkheid van een ‘pop-up’ gemeentehuis in de diverse kernen onderzocht kunnen worden?

A-6 Brief initiatief Voortse Ring. 
LB heeft met interesse kennis genomen van een brief van een inwoner aangaande de invulling van de 
Voortse Ring. Het lijkt voornamelijk een provinciale aangelegenheid, maar als wij als gemeente 
invloed uit kunnen oefenen op deze invulling, pakken wij die kans graag.
Wij willen graag deze brief, inclusief de nog komende schriftelijke reactie van ons college daarop, 
bespreken.LB ziet mogelijke kansen voor een groene invulling in combinatie met een verbetering voor 
insecten en biodiversiteit.

VVD
A-11 Motie gemeenteraad Noorderoostpolder inzake budget neutrale overgang naar omgevingswet 
De VVD wil naar aanleiding van de motie van de gemeenteraad van Noorderoostpolder met het 
college in gesprek over de toekomstige omgevingswet. We willen vooral met het college van 
gedachten wisselen hoe we gaan zorgen voor een dekkende en neutrale overgang naar de 
omgevingswet.   

Burger Initiatief

A-6. Brief hr Van Ee inzake initiatief Voortse Ring-heg
BI wil deze brief bespreken omdat zij het een interessant idee vindt en graag wil weten of en hoe we 
dit als gemeente kunnen ondersteunen. 



B-3.2 Besluit inzake evenementenbeleid gemeente Barneveld
BI heeft om de evaluatie van het evenementenbeleid gevraagd en wil graag de resultaten met elkaar 
bespreken en kijken of we op de goede lijn zitten. 

B-3.3 Besluit inzake PvA Natuurinclusief bouwen
Het gaat hier om ruim 400 pagina’s. Maar ook dit is een punt van BI en daarom wil zij het graag met 
elkaar bespreken.

B-3.5 Memo huisvesting sportverenigingen
Deze memo is mede naar aanleiding van de motie van BI opgesteld. BI wil graag inhoudelijk ingaan 
op de argumenten, graag ook met de verenigingen. 

B-3.10 Besluit inzake stimuleren cultuureducatie. 
BI heeft zelf ook ideeën hierover die ze graag wil bespreken. 


